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Geachte voorzitter, leden van de Commissie Ruimte en overige aanwezigen. 
 
Mijn naam is Ralph de la Bretonière en als één van de leden van de vaste kern vertegenwoordigers 
omwonenden Klapwijkseweg mag ik deze avond een beroep doen op vijf minuten van uw kostbare 
tijd. 
Maakt u zich vooral geen zorgen dat ik de volledige 600 seconden ga vol praten. 
Dat is ook niet nodig, de casus ‘Ernstige Geluidsoverlast Klapwijkseweg’ is u immers al geruime tijd 
bekend en is uitvoerig gedocumenteerd. 
U hebt daarover op 18 april 2022 gedebatteerd en daaropvolgend een motie ingediend, die in de 
Gemeenteraadsvergadering van 16 juni 2022 is aangenomen. 
 
Op dit moment heb ik slechts twee vragen aan de leden van de Commissie Ruimte, twee indringende 
vragen. 

1. Wilt u alstublieft bevorderen dat alle gemaakte afspraken rondom de aanpak van de ‘Ernstige 
Geluidsoverlast Klapwijkseweg’ zo snel mogelijk worden nagekomen? 

2. Wilt u ons naar vermogen de helpende politieke hand bieden? 

Eén van die afspraken had allang kunnen worden nagekomen, namelijk het weer in gesprek gaan met 
de vertegenwoordiging van omwonenden. 
Een gesprek dat sinds 15 februari van dit jaar wordt afgehouden, waardoor ruim 7 maanden kostbare 
tijd verloren is gegaan! 
Dat gesprek is niet spannend en niet complex, het is slechts onderdeel van het effectueren van 
democratische normen en waarden, en het geeft invulling aan de nagestreefde burgerparticipatie. 
Wel bezien vraag ik u om het nakomen van standaard beleefdheidsnormen en -waarden, niets staat in 
de weg om die zaken in praktijk te brengen. 
 
Op dit moment wachten wij nog steeds op een uitnodiging om weer met de gemeente in gesprek te 
gaan, het blijft echter doodstil. 
Die stilte is voor ons omwonenden een wrange ervaring, want dagelijks hebben wij met ernstige 
geluidsoverlast te maken. 
Ook deze mooie zomer is weer bijna voorbij en wij hebben niet, zoals velen van u, volop van onze tuin 
of ons balkon kunnen genieten. 
Wij hebben overdag, ’s avonds en ’s nachts niet de ramen kunnen openen, om een rustig verkoelend 
briesje door onze woningen te laten stromen. 
 
Misschien is het goed om erbij stil te staan dat wij al een ontelbare veelvoud van 600 seconden 
spreektijd op daadwerkelijke actie van deze gemeente wachten. 
Zelfs het Hoogheemraadschap van Delfland, waarvan wij begrijpen dat de voortgang mede van hen 
afhankelijk is, blijkt niet alleen meer bereikbaar voor ons te zijn. Zij lijkt zelfs receptief voor suggesties 
m.b.t. samenhangende geluid reducerende oplossingsrichtingen die aan haar Keur voldoen, waarvan 
de gemeente overigens sinds 12 juli 2022 op de hoogte is. 
Wij wachten op de volgende processtap van onze gemeente, onderwijl worden wij niet door diezelfde 
gemeente over de stand van zaken geïnformeerd.  
 
Ik heb het hier dus niet over inhoud, waarover je het (deels) eens of oneens kunt zijn. 
Het gaat hier over het gezamenlijk proces dat de gemeente met haar inwoners en partners zou 
moeten willen vormgeven. 
Natuurlijk kan het voorkomen dat onderwerpen vertraging oplopen, maar ook dan staat niets in de 
weg om transparantie te betrachten en elkaar te informeren. 
 
In aanloop naar de laatste Gemeenteraadsverkiezingen hebben wij met velen van u over de ‘Ernstige 
Geluidsoverlast Klapwijkseweg’ gesproken. 
Een afvaardiging van diverse partijen is op locatie geweest om die geluidsoverlast zelf te ervaren. 
“Niet acceptabel”, “niet leefbaar”, “niet gezond” en “dit moet zo snel mogelijk worden aangepakt” zijn 
woorden die zijn uitgesproken. 
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Het gaf ons omwonenden weer een sprankje hoop… hoop dat deze dagmerrie eindelijk met vereende 
krachten tot een goed einde zou worden gebracht. 
 
Het lijkt er nu op dat de ‘Ernstige Geluidsoverlast Klapwijkseweg’, tezamen met het verledentijd zijn 
van de verkiezingen, alle hoopgevende woorden heeft gesmoord. 
Uitzondering daargelaten ervaren wij tot heden in ieder geval niet de daadkracht die je als burger van 
Lansingerland mag verwachten. 
Op 22 september 2022 ben ik voornemens om ook tijdens de Gemeenteraadsvergadering in te 
spreken en hoop ik voortgang te kunnen delen. 
 
Wij willen in de betrouwbaarheid van de lokale politiek blijven geloven. 
Mede namens mijn buurtgenoten vraag ik u om alles in het werk te stellen wat binnen uw vermogen 
ligt. 
Wilt u dat voor ons doen en… doet u dat dan ook daadwerkelijk?! 
 


